

No. 40184

March 16, 2023

Le 16 mars 2023

BETWEEN:

George Gordon First Nation and the Chief and Council of the George Gordon First Nation Comprised of Chief Glen Pratt and Councillors John McNab, Bonny Gordon, Donna Anderson, Hugh Pratt, Dennis Hunter, Bryan A. McNabb, Nathan Bitternose and Dennis Bird on their own Behalf and on Behalf of the Chief and Council of the George Gordon First Nation and on Behalf of All Past, Present and Future Members of the George Gordon First Nation

Applicants

- and -

His Majesty the King in Right of Saskatchewan and Attorney General of Canada

Respondents

JUDGMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV3625, 2022 SKCA 41, dated March 29, 2022, is dismissed with costs.

ENTRE :

George Gordon First Nation et le Chef et le Conseil de George Gordon First Nation composée du chef Glen Pratt et des conseillers John McNab, Bonny Gordon, Donna Anderson, Hugh Pratt, Dennis Hunter, Bryan A. McNabb, Nathan Bitternose et Dennis Bird en leur propre nom et pour le nom du Chef et du Conseil de George Gordon First Nation et pour le nom de tous les membres anciens, actuels et futurs de George Gordon First Nation

Demandeurs

- et -

Sa Majesté le Roi du chef de la Saskatchewan et procureur général du Canada

Intimés

JUGEMENT

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro CACV3625, 2022 SKCA 41, daté du 29 mars 2022, est rejetée avec dépens.

J.S.C.C.
J.C.S.C.